
 
  

Zápis  

z jednání zastupitelstva obce Všemina, 

konaného dne 27.6. 2018 v 17.00  hodin 

  

  

Přítomno: 8 členů zastupitelstva – viz prezenční listina 

                   1 člen omluven 

     1 host 

                    

1. Zahájení 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Všemina (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v zasedací 

místnosti obecního úřadu v 17.00 hodin starostou obce (dále jako „předsedající“). Předsedající 

schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Pozvánka podle § 93 odst. 1 Zákona 

o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Všemina zveřejněna v souladu se zákonem 

po dobu nejméně 7 dní a to od 18. 6. 2018 do 27.6.2018 Současně byla zveřejněna na 

„elektronické úřední desce“. Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů 

zastupitelstva (příloha 1) konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva, (z celkového počtu 

9 všech členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné dle §92 odst. 3 Zákona o 

obcích.  

Jednání se účastní 1 host – viz prezenční listina 

Předsedající navrhuje ke schválení program jednání zastupitelstva dle pozvánky, kterou 

obdrželi všichni členové zastupitelstva 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Ověření zápisu z minulého zastupitelstva a volba ověřovatelů zápisu 

3) Schválení spisového řádu obce Všemina 

4) Stanovení a schválení počtu zastupitelů v následujícím volebním období 

5) Schválení směrnice pro nakládání s osobními údaji 

6) Schválení geometrických plánů 

7) Pronájem obecního pozemku 

8) Schválení smluv (bioodpad, rámcová smlouva, SFDI 
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9) Projednání a schválení připravovaných investic 

10) Rozpočtová opatření 

11) Různé  

12) Diskuse 

13) Závěr 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo program jednání zastupitelstva.  

 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

 

Zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytarová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

 

Usnesení č. 478  bylo schváleno 

 

2/a Volba ověřovatelů zápisu 

 

Předsedající navrhuje jako ověřovatele zápisu paní Janu Ježíkovou a Mgr.Bc. Martu 

Korytarovou. Jako zapisovatelka byla určena paní Ludmila Jančová.  

 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Všemina schválilo jako ověřovatele zápisu paní Janu Ježíkovou a Mgr. Bc. 

Martu Korytarovou. 

 

Přesedající dal hlasovat. 

 



Výsledek hlasování: 

Zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 479  bylo schváleno 

 
       

2/b 

Schválení zápisu z minulého zastupitelstva 

 

Předsedající předkládá ke schválení zápis z jednání zastupitelstva ze dne 23.4 2018.  

Upozorňuje zastupitele, že v zápise došlo v bodě 6. Účetní závěrka ZŠ a MŠ Všemina v zápise 

o hlasování k chybě, kde je uvedeno hlasování pana Drábka, že je pro a že se taky zdržuje 

hlasování. Správný zápis je, že pan Drábek souhlasil se schválením účetní závěrky ZŠ a MŠ 

Všemina za rok 2017. 

 

Pan Drábek znovu opakuje, že zápisy jsou psány účelově.  Žádá o poskytnutí záznamů ze všech 

jednání zastupitelstev, protože všechny zápisy jsou psány účelově.  

 

Jednání 28.2.2018 – pan Drábek oznámil, že podá trestní oznámení na neznámého pachatele za 

zneužití veřejného symbolu a také byl zaslaný panem Drábkem zastupitelům dopis, kde je 

uvedeno, že prostřednictvím svého právního zástupce podá toto trestní oznámení. 

 

Jednání 23.4.2018 – pan Drábek nesouhlasí se zápisem ze dne 28.2.2018, , tvrdí že řekl, že 

zvažuje podání trestního oznámení. Nikdy neřekl, že podá trestní oznámení. 

 

Dne 2.5.2018 proběhla kontrola záznamu, kde bylo panem Drábkem řečeno, že podá trestní 

oznámení na neznámého pachatele za zneužití veřejného symbolu. Byla provedena kontrola 

dopisu, který pan Drábek zaslal zastupitelstvu, ve kterém je uvedeno opět, že podá 

prostřednictvím svého právního zástupce trestní oznámení na neznámého pachatele za zneužití 

veřejného symbolu. O žádném zvažování  podání trestního oznámení ze strany pana Drábka 

nebyla řeč.   

 

Pan Drábek připomíná, že zápisy musí být zastupitelům odeslány do deseti dnů po konání 

zastupitelstva a ne dva dny před dalším zastupitelstvem. Předsedající odpovídá, že zápis je 

zpracovaný do deseti dnů od konání zastupitelstva, je k nahlédnutí na obecním úřadě, ale určitě 

není nikde v zákoně, že musí být rozeslán zastupitelům do deseti dnů a předsedající ani 



neuvažuje, že by to tak do budoucna dělal. Předsedající dodává, že kvůli jeho zaneprázdnění 

občas kontrola zápisu z jeho strany proběhne později. Proto je odeslán zastupitelům až před 

konáním zastupitelstva. 

Pan Drábek dále nesouhlasí se zápisem v bodě diskuse, ohledně nového vodovodního řádu a 

přípojek vody. 

 V zápise je zapsáno: Pan Drábek upozorňuje, že za jeho působení bylo dohodnuto, že všechny 

přípojky byly dotované vlastníky domů 11.000,- Kč. Všichni zaplatili stejně, bez ohledu na 

počet metrů přípojky.  Zajímá jej, jestli minimálně toto je dohodnuto s novými  žadateli o nové 

přípojky vody tak, aby zaplatili všichni stejnou částku, tak jak tomu bylo v minulosti a nebo 

tak, jak bylo dohodnuto – minimálně 17.000,- jedna přípojka. 

Pan Drábek nesouhlasí, že on nikdy nerozhodl že přípojka bude stát pro občana 17.000,- Kč. 

Dne 2.7.2018 byla provedena kontrola zvukového záznamu z jednání zastupitelstva ze dne 

23.4.2018, která potvrdila, že zápis byl zapsaný přesně podle toho, co bylo řečeno. Není co 

opravovat.  

Pan Vojtek dodává, že chápe, že jsou různé administrativní úkony týkající se  zápisu z minulého 

zastupitelstva a že zápis musí být schválený, ale v žádném případě se toto netýká rozvoje obce.  

Je to pro něj ztracený čas.  

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo zápis z jednání zastupitelstva dne 23. 4. 2018. 

 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

 

Usnesení č. 480  bylo schváleno. 

 

 



3. Schválení spisového řádu Obce Všemina 

 

Předsedající předkládá ke schválení spisový řád obce Všemině. Spisový řád byl doplněn o bod 

č. 14, týkající se GDPR. Spisový řád je přílohou zápisu. 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo spisový řád obce Všemina 

 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

 

Usnesení č. 481 bylo schváleno. 

 

4. Stanovení a schválení počtu zastupitelů v následujícím volebním období 

V souladu s stanovilo v souladu s § 67 a § 68 zákona č. 128/2000 Sb., předsedající předkládá 

ke schválení stanovení  počtu zastupitelů v následujícím volebním období. Navrhuje, aby toto 

zůstalo nezměněno a byl zachován stávající počet zastupitelů, a to 9. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo a stanovilo v souladu s § 67 a § 68 zákona č. 128/2000 

Sb.,o obcích (obecní zřízení)  9 členů do zastupitelstva obce Všemina na období 2018 – 2022. 

 

Předsedající dal hlasovat 

 

 



Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

 

Usnesení č. 482 bylo schváleno. 

 

5. Schválení směrnice pro nakládání s osobními údaji 

 

Předsedající předkládá ke schválení směrnici pro nakládání s osobními údaji. Pan Vojtek se 

dotazuje, zda je směrnice zpracovaná na úrovni kraje a poté implementovaná na obec. 

Předsedající odpovídá, že směrnici zpracovávala pověřenkyně ve spolupráci s místostarostou, 

která je zaměstnancem Sdružení místních samospráv a ti pro obce, které o zpracování požádaly, 

toto zpracovávají  celorepublikově. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo směrnice pro nakládání s osobními údaji. 

 

Předsedající dal hlasovat 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 



Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

 

Usnesení č. 483 bylo schváleno. 

 

6. Schválení geometrických plánů 

6.1. 

Předsedající dává ke schválení geometrický plán č. 1343-16/2008  na směnu pozemků s firmou 

Lasius. Ing. Ševečková provedla zaměření pozemků, které vlastní firma Lasius a jsou na nich 

vystavěny chodníky a dále část komunikace k mostu, taktéž ve vlastnictví firmy Lasius.  Firma 

Lasius vlastní budovu, kde část (peklo) je vystavěna na pozemku ve vlastnictví obce.  

Předsedající navrhuje pozemky pod chodníky a část komunikace k mostu ve vlastnictví firmy 

Lasius směnit za pozemky pod částí budovy firmy Lasius (peklo),, které jsou ve vlastnictví 

obce.  Jelikož firma Lasius  v rámci směny vlastní zhruba o 130 m2 více pozemků, než obec, 

tak tyto obci daruje. Z toho důvodu předsedající navrhuje, aby obec uhradila náklady, týkající 

se vypracování směnné smlouvy.   

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo geometrický plán č. 1343-16/2008 na směnu pozemků s firmou 

Lasius, Všemina č. 8 a pověřuje starostu k vyvěšení záměru a podpisu směnné smlouvy a 

zároveň schvaluje úhradu nákladů na vypracování směnné smlouvy.  

 

Předsedající dal hlasovat 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

 

Usnesení č. 484  bylo schváleno. 

 



6.2. 

Předsedající předkládá ke schválení geometrické zaměření stavby sklepa na části p.č. 2408/1 

ve vlastnictví obce. Záměr o pronájmu pozemku byl vyvěšen od 3. 5. 2018 do 21.5.2018. O 

pronájem části pozemku požádal pan Josef Jakubů, bytem Všemina, který má na tomto 

pozemku vybudovaný sklep, který užívá už několik desítek let.  Panu Jakubů, bylo sděleno, aby 

si nechal vypracovat geometrické zaměření sklepa a toto předložil zastupitelstvu. Pan Jakubů  

nechal zaměření vypracovat a žádá a pronájem pozemku pod sklepem na p.č. 2408/1. 

Pan Drábek navrhuje pozemek pod sklepem prodat panu Jakubů. Paní Korytarová oponuje, že 

přístup ke sklepu je po obecních pozemcích, že takto to prodat nejde. Pan Vojtek navrhuje 

prodat pozemek pod sklepem a přístup po obecních pozemcích ke sklepu řešit pronájmem. 

Předsedající namítá, že už v dřívější době bylo odhlasováno, že obec pozemky prodávat nebude.  

Předsedající navrhuje dát část pozemku p.č. 2408/1  (dle skutečného zaměření sklípku) do 

bezplatné výpůjčky panu Josefu Jakubů, bytem Všemina ,   který je majitelem budovy,   a to na 

dobu neurčitou, s výpovědí šesti měsíců a přístup k budově řešit  po veřejně přístupných 

pozemcích, které jsou ve vlastnictví obce.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo bezplatnou výpůjčku pozemku dle skutečného zaměření budovy 

na parcele č. 2408/1 panu Josefu Jakubů, bytem Všemina, který je vlastníkem této budovy a to 

na dobu neurčitou, s výpovědní lhůtou šest měsíců.  

 

Předsedající dal hlasovat 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☒ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☒ 

Výsledek hlasování 6 0 2 

 

 

Usnesení č. 485  bylo schváleno. 

 

 



6.3. 

Výkup pozemků – komunikace za mysliveckou chatou k rekračním chatám. 

Předsedající navrhuje zahájit výkup pozemků za myslivecku chatou od majitelů rekreačních 

objektů v ceně, jak již bylo v minulosti schváleno do 25,- Kč/1m2. Dva majitelé pozemku zatím 

na žádost obce nereagovali, k čemuž má připomínku pan Drábek, že nelze vykupovat pozemky 

na komunikaci jen od části majitelů. Musí to prodat všichni. Předsedající odpovídá, že tito dva 

majitelé nejsou až tak stěžejní.  

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo zahájení výkupu pozemků – komunikace za mysliveckou chatu 

k rekreačním objektům v hodnotě do 25,- Kč/1m2. Dále schválilo zpracování geometrického 

plánu, a pověřuje starostu k podpis kupních smluv.  

 

Předsedající dal hlasovat. 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☒ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 486 bylo schváleno 

 

7. Pronájem obecního pozemku 

Předsedající předkládá ke schválení pronájmu pozemku p.č. 2408/1 ve vlastnictví obce o 

výměře 290 m2. Záměr o pronájmu byl vyvěšen od 3. 5. 2018 do 21.5.2018. O pronájem požádal 

pan Vilém Gajdošík, bytem Všemina.  Pan Vojtek se dotazuje, za jakým účelem bude mít pan 

Gajdošík tento pozemek pronajatý. Předsedající odpovídá, že je to břeh za jeho domem, který 

osázel stromy a tento pozemek je jinak nevyužitelný. Pokud by se neudržoval, hyzdil by ulici.  

Předsedající navrhuje, aby pozemek byl panu Vilému Gajdošíkovi dán do výpůjčky na dobu 

neurčitou s výpovědní lhůtou šest měsíců.  



Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo výpůjčku pozemku p.č. 2408/1 o výměře 290 m2 panu Vilému 

Gajdošíkovi, bytem Všemina, a to na dobu neurčitou, s výpovědní lhůtou šest měsíců.  

 

Předsedající dal hlasovat 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☒ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 487 bylo schváleno 

 

8. Schválení smluv 

8.1. 

Předsedající předkládá ke schválení smlouvu o ukládání biologicky rozložitelného odpadu 

s Obcí Ostrata, která vlastní kompostárnu. Všichni zastupitelé smlouvu obdrželi. Pan Vojtek se 

dotazuje, proč je ve smlouvě částka 180,- Kč za m3 a ne za 1 tunu. Předsedající odpovídá, že 

přepočítávají tabulkově objem převedený z m3 na váhu, což zákon o odpadovém hospodářství 

umožňuje. Předsedající dodává, že firma Marius Pedersen v současné době požaduje 

nezanedbatelné částky za pronájem velkoobjemových kontejnerů na biol. rozl. odpad.  

Pan Vojtek navrhuje nakoupit starší kontejnery. Předsedající souhlasí, protože Obec Ostrata 

stejně nemá kontejnery, které by mohla pronajmout, má pouze aviové kontejnery, které jsou 

poměrně malé. 

Jiné připomínky ani návrhy nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo Smlouvu o ukládání biologicky rozložitelných (rostlinných) 

zbytků – biomasy s obcí Ostrata a pověřuje starostu k podpisu smlouvy.  

 

Předsedající dal hlasovat 

 



Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☒ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 488 bylo schváleno 

 

8.2. 

Vzhledem k tomu, že na inzerát, který byl zveřejněný v minulém zpravodaji, kde obec hledá 

pracovníka na pomocné a zednické práce,  se přihlásil jenom jeden zájemce pan Václav 

Studýnka, bytem Všemina, který už v minulosti pracoval pro obec jako živnostník, předsedající 

předkládá ke schválení rámcovou smlouvu s panem Václavem Studýnkou, na provádění 

úklidových, pomocných a zednických prací v rámci objektů obce. 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo Rámcovou smlouvu na provádění pomocných a zednických prací 

s panem Václavem Studýnkou, bytem Všemina a pověřuje starostu k podpisu smlouvy.  

 

Předsedající dal hlasovat 

 

 

Výsledek hlasování: 

 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 



Vojtek Štefan ☒ ☐ ☒ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 489 bylo schváleno 

 

8.3.  

Schválení Dodatku č. 3 ke smlouvě o dílo č. 018 MBHD-16 

Přestože výstavba chodníku v úseku pod kostelem už byla dokončena v roce 2017,  práce byly 

vyfakturovány a uhrazeny,  je nutné dodatečně schválit Dodatek  č. 3 ke smlouvě o dílo č. 018 

MBHD-16 a to z toho důvodu, že konečná, schválená částka v dodatku č. 2 byla zastupitelstvem 

schválena ve výši  3,096.837,33 Kč. bez DPH. DPH činilo 650.335,84.   Dodatek č. 3 řeší 

formální administrativní chybu  Dodatku č. 2 s firmou STRABAG a.s., kde měla být uvedena 

a také schválena částka 3,095.364,57 Kč bez DPH, tedy méně o 1.472,76. DPH činilo 

650.026,56. Z tohoto důvodu vznikl i rozdíl v úhradě DPH, která činila 309,28 Kč. Kč. Celkový 

rozdíl mezi dodatkem č. 2 a č. 3 je 1.782,04 Kč.    

Předsedající dále zastupitele informuje, že v konečné fázi firma STRABAG a.s. stavbu 

provedla v hodnotě 3,710.412,78 Kč s DPH, celkově tedy o 34.978,35 s DPH Kč méně.  

Předsedající navrhuje schválení dodatku č. 3 s firmou STRABAG a.s., Na Bělidle 198/21, 

150.00 Praha 5 na částku 3,745.391,13 Kč s DPH 

Pan Drábek nerozumí, jak mohla uvedená chyba vzniknout a namítá, že celá stavba je špatně 

provedena a měla být jinak. 

Pan Tomšů namítá, že stavba byla provedena tak, jak ji bylo možné realizovat vzhledem 

k dalším skutečnostem. 

Předsedající uvádí, že vzniklá administrativní chyba se špatně vysvětluje a k jejímu pochopení 

je nutné prostudovat všechen materiál o stavbě. Tento dodatek se podepisuje jen pro konečné 

zadministrování projektu, zavedení do majetku a ukončení akce na profilu zadavatele. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo Dodatek č. 3 ke smlouvě o dílo č. 018-MBHD-16 se společností 

STRABAG a.s., Na Bělidle 198/21, 150 00 Praha 5 a pověřuje starostu k podpisu. 

 

 

Předsedající dal hlasovat 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☒ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta ☒ ☐ ☐ 



Mgr.Bc. 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 7 0 1 

 

Usnesení č. 490 bylo schváleno 

 

9. Schválení připravovaných investic 

9.1. 

Nákup pozemků 

Předsedající předkládá ke schválení nákup pozemků v Dolní části obce  – od pana Jana Kučery, 

Všemina 315, paní Zdeňky Trtíkové, Všemin 133,  pana Břetislava Kučery Všemina 50  pana 

Škrabala, paní Bělíčkové, paní Tomšů, pana Tomšů a dalších vlastníků. Jedná se o zajímavé 

pozemky, které by v budoucnu mohly sloužit k výstavbě víceúčelového hřiště (kolečkové 

brusle, parkurové hřiště, dopravní hřiště apd.). Pan Vojtek připomíná, že v současné době, kdy 

se prodávají nemovitosti za přehnaně vysoké ceny, je cena 50,- Kč/m2 pozemku reálná a 

zajímavá. Pan Drábek nesouhlasí, cena se mu zdá vysoká, také z toho důvodu, že v určitých 

místech vede vysoké napětí a pozemek je znehodnocený.  Předsedající dodává, že by se mu 

taky líbila nižší cena, ale majitel trvá na 50,- Kč/1m2. Navíc v současné době, pokud by byl 

zájem něco na takových pozemcích budovat, je možné dát vysoké napětí i do země. Investice 

by to byla nemalá, ale i taková možnost existuje. Pan Gargulák také dodává, že je potřeba další 

hřiště pro kolové a bruslařské sporty. Místostarosta doplňuje, že si zastupitelé nemohou diktovat 

podmínky, za kterých občané prodávají. Buď má obec zájem a částku akceptuje, nebo ne. 

S koupí pozemků i s možným využitím souhlasí. 

Předsedající navrhuje vstoupit do jednání s majiteli pozemků pod obcí a tyto vykupovat za 

jednotnou cenu 50 Kč/m2.  

 Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo nákup následujících pozemků v k.ú. Všemina za cenu 50,- 

Kč/1m2.  

Kučera Jan Bc., Všemina č.p. 315, 76315 Slušovice, LV 822, parcely: 

Č/P m² Druh pozemku 

1020 1396 trvalý travní porost 

1021/1 1183 trvalý travní porost 

1021/4 1642 trvalý travní porost 

1021/7 441 trvalý travní porost 



1024/1 1705 trvalý travní porost 

1028/1 2622 trvalý travní porost 

1028/2 1014 trvalý travní porost 

1021/6 2613 
trvalý travní porost – bude rozdělen geometrickým plánem na náklady 

pana Kučery a následně vykoupen zbytek pozemku 

celkem: 12 616 m2 

Kučera Břetislav, Všemina č.p. 50, 76315 Slušovice, LV 8,  parcely: 

Č/P m² Druh pozemku 

1030/1 100 trvalý travní porost 

1031 274 trvalý travní porost 

celkem: 374 m2 

 

Richard Škrabal, Linhartice 190, 57101 Moravská Třebová 1, LV 229, parcely: 

Č/P m² Druh pozemku 

1029/2 671 trvalý travní porost 

1029/3 19 trvalý travní porost 

1030/2 110 trvalý travní porost 

celkem: 800 m2 

 

Trtíková Zdeňka, Všemina č.p. 133, 76315 Slušovice, LV 226, parcela: 

Č/P m² Druh pozemku 

1032 224 trvalý travní porost 

 

Tomšů Jana, Všemina č.p. 130, 76315 Slušovice, LV 674 parcely: 

Č/P m² Druh pozemku 

1035/60 115 trvalý travní porost 

1035/77 204 ostatní plocha 

celkem: 319 m2  

Petr Molek, Všemina 24, 76315 Slušovice, LV157, parcela:  

Č/P m² Druh pozemku 

1033/1 80 trvalý travní porost 

 

Petr Tomšů, Všemina 146, 76315 Slušovice, LV 105 

Č/P m² Druh pozemku 

1033/2 42 trvalý travní porost 

 

Marek Oškera, Všemina 120, 76315 Slušovice, LV77 

Č/P m² Druh pozemku 

1034/1 67 trvalý travní porost 



 

Zastupitelstvo pověřuje starostu k podpisu kupních smluv. 

Předsedající dal hlasovat 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 491 bylo schváleno 

 

9.2. 

Nákup kontejnerů 

Předsedající předkládá ke schválení nákup kontejnerů na odpad. Poptává starší kontejnery. 

Zatím nemá cenové nabídky. Předpokládá jeden kontejner v hodnotě do 100.000,- Kč s DPH 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo a pověřuje starostu k nákupu tří kontejnerů v celkové hodnotě 

do 300.000,- Kč s DPH a pověřuje starostu k  podpisu smluv 

 

Předsedající dal hlasovat 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 



Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 492  bylo schváleno 

 

9.3. 

Oprava obchodu 

Předsedající představuje plán na opravu dolního obchodu. Firma ENAPO nabídla spolupráci 

při nátěru fasády v poměru 50:50. Předsedající navrhuje vyměnit okna a začít s rekonstrukcí 

dolního obchodu dle platného stavebního povolení. Místostarosta představuje 3 možné nabídky 

na dodávku oken a dveří (okna plast, dveře hliník). Poptávka byla jen na 2 stěny dle požadavku 

ENAPA. S tím nesouhlasí pan Vojtek a navrhuje udělat vše kompletně a pořádně. Zastupitelé 

se ptají na stav střechy. Předsedající odpovídá, že na střeše byl a její stav bude po nátěru 

vyhovující na další roky. Zatím do ní neteče. Místostarosta dodává, že pokud se budou okna 

vyměňovat všude cenu to moc neovlivní, protože ze zadní strany jsou jen malá okna. Problém 

je s vyzděním oken dle projektu. Svépomoci je to nereálné a stavební firmy mají moc práce. 

Předsedající dodává, že na akci je vydáno stavební povolení stačí jen zahájit stavbu a následně 

žádat o dílčí kolaudaci spodního patra. 

Pan Vojtek opětovně navrhuje opravit vše pořádně. Je to budova v centru obce a je hojně 

navštěvovaná. Předsedající souhlasí, nástřik fasády by nebyl drahý, ale nic moc by neřešil. 

Souhlasí s výměnou oken. 

Pan Tomšů doporučuje rekonstrukci dolního patra včetně vývodů nahoru pro případné horní 

patro podle plánů a fasádu, včetně okolí. Nadstavba se dá při změně názoru sousedů dodělat 

později. 

Místostarosta souhlasí s rekonstrukcí. Udělá se poptávka, protože podle něj je rekonstrukce 

oken svépomocí nereálná. 

Předsedající navrhuje natřít střechu a pak pokračovat s výměnou oken. 

Paní Korytárová dodává, že pokud se vymění okna a bude se dozdívat, je nutné zateplovat a 

upravit tím fasádu. 

Pan Vojtek navrhuje vyměnit okna, udělat špalety a natřít fasádu a střechu. Budou noví 

zastupitelé a ti než se rozkoukají, zas uteče spousta času. 

Pan Drábek navrhuje první vyřešit střechu, aby do ní neteklo a pak natřít fasádu, pokud se 

bude budovat nadstavba tak se okna mohou rozbít. 

Návrh usnesení: 

ZO schválilo rekonstrukci dolního obchodu v rozsahu nátěru střechy, výměny a přezdění 

oken. Poptání oken a firmy, která dozdí okna a provede se oprava. 



Předsedající dal hlasovat. 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☒ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 7 0 1 

 

Usnesení č. 493  bylo schváleno 

 

9.4. 

Prodloužení vodovodního řádu 

Předsedající informuje zastupitelstvo o přípravách prodloužení vodovodního řádu. V loňském 

roce bylo odsouhlaseno, že výstavba proběhne v rámci Sdružení obcí Syrákov, které je 

vlastníkem všeminského vodovodu.   Po dlouhých jednáních bylo zjištěno, že toto nebude dobrá 

cesta, takže si prodloužení vodovodního řádu vybudujeme sami. Je připravená smlouva o 

vyjmutí majetku se Sdružení obcí Syrákov tak, aby všechna práva a povinnosti měla obec. 

V souvislosti s tím předsedající požádal paní Pilařovou, která se pokusí vyřídit dotaci na tuto 

akci na Zlínském kraji. Cena za vyřízení dotace bude činit cca 5.000,- Kč + DPH. 

Pan Drábek znovu upozorňuje, že už dávno říkal, že si obec má provozovat vodovod sama. 

Vláda v současné době bude uvolňovat dotace na uvolnění majetku z vodovodů zpět do 

vlastnictví obcí. Neví, proč by obec měla vstupovat do akciové společnosti, kde bude vždycky 

jenom akcionářem.  Obec si má vodovod provozovat sama.  

Předsedající dodává, že oslovil firmy, které by mohly práce provést. Všechny jsou 

zaneprázdněné a přijímají objednávky až na další rok. Pokud někdo ze zastupitelů ví o firmě, 

kterou by bylo možné dále oslovit, prosí o návrhy. Pan Tomšů navrhuje oslovit IMOS, Rovina, 

Kobler.  

Předsedající navrhuje ke schválení smlouvu o převodu majetku ze Sdružení obcí Syrákov do 

vlastnictví obce 

Předsedající navrhuje ke schválení oslovit další firmy na vybudování prodloužení vodovodního 

řádu.  Kritérium hodnocení výběrového řízení bude nejnižší cenová nabídka a termín dodání.  

Předsedající navrhuje jako výběrovou komisi celé zastupitelstvo.  



Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schválilo smlouvu o převodu práv a povinností na akci „Všemina – 

doplnění vodovodních řadů v obci“ ze Sdružení obcí Syrákov do vlastnictví obce Všemina a 

pověřuje starostu k podpisu. 

Zastupitelstvo obce schválilo finanční investici do záměru vybudování prodloužení 

vodovodních řadů s názvem „Všemina – doplnění vodovodních řadů v obci“ a pověřuje 

starostu k oslovení firem, které by měly zájem přihlásit se do výběrového řízení.  

Zastupitelstvo obce schvaluje jako kritérium hodnocení výběru – nejnižší cenová nabídka a 

termín dodání. Cílem je vybudování prodloužení ještě v tomto roce 2018. 

Zastupitelstvo obce schválilo zpracování a podání žádosti o dotaci z dotačního programu 

Zlínského kraje. 

Zastupitelstvo obce schválilo ustanovení výběrové hodnotící komise, která se bude skládat ze 

všech členů zastupitelstva, nejméně však z nadpoloviční většiny zastupitelů.  

Zastupitelstvo schválilo rozpočtové opatření č. 11 - převod rozpočtovaných finančních 

prostředků (schváleno 13. 12. 2017, usnesením č. 394) z par. 2310, pol. 6349 – investiční 

transfer Syrákov na par. 2310, pol. 6121 - investice pitná voda ve výši 750 tis.,- Kč. 

Předsedající dal hlasovat 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 494 bylo schváleno 

 

9.5. 

Oprava chodníku na hřbitov 

Předsedající předkládá zastupitelstvu možnosti oprav chodníku od kostela na místní hřbitov. 

1. Varianta – chodník vybourat a postavit nový 



2. Varianta – na stávající chodník postavit nový 

Pan Vojtek dodává, že při výběru jedné z variant záleží na posouzení statika.  

Předsedající navrhuje chodník opravit v hodnotě do 400.000,- Kč s DPH. Pokud bude možná 

varianta bez bourání určitě zvolit tento postup kvůli úspoře nákladů. Během opravy se 

rozhodne co se zábradlím. Cena za metr pozinkovaného zábradlí je cca 2500,- Kč bez DPH. 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky.  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schválilo opravu chodníku na místní hřbitov do výše 400.000,- Kč s DPH.  

Záleží na vyjádření statika, která varianta bude vybraná.  Zábradlí bude řešeno během stavby a 

zastupitelé budou informováni.  

 

Předsedající dal hlasovat 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 495 bylo schváleno 

 

9.6. 

Opravy chodníků v obci 

Předsedající předkládá zastupitelstvu návrh rozsáhlejších oprav chodníků v obci. Dále 

předsedající informuje zastupitele o výstavbě nového chodníku na horním konci obce. Letos 

bude dokončený projekt, popř. se vysoutěží dodavatel. V letošním roce práce určitě nebudou 

zahájeny.  

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky 

 

 



Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo pokračovat v rozsáhlejších opravách chodníků v obci. 

Předsedající dal hlasovat 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 496  bylo schváleno 

 

9.7. 

 

1. Předsedající předkládá ke schválení smlouvu s Ing. Milanem Sedláčkem, Všemina 14, 

o poskytování IT služeb. Smluvní podmínky zůstávají nezměněny, pouze je doplněn 

v článku V. bod č. 1, který se týká GDPR. 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo smlouvu o poskytování IT služeb s panem Ing. Milanem Sedláčkem, 

Všemina č. 14 

Předsedající dal hlasovat 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 



Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 497  bylo schváleno 

 

 

10. Rozpočtová opatření 

Předsedající předkládá ke schválení rozpočtové opatření č. 12   

Nákup pozemků  Par.   pol.   Částka 

3639  6130   2,000.000,- Kč 

 

Chodníky a silnice investice 2212  6121              - 2,000.000,- Kč 

 

 

Chodníky – opravy  2212  5171   400.000,- Kč 

Chodníky – materiál  2212  5139   200.000,- Kč 

Chodníky – služby  2212  5169   200.000,- Kč 

Chodníky a silnice investice 2212  6121              - 800.000,- Kč 

 

KRPŠ – dary pro děti  3117  5194   15.000,- Kč 

KRPŚ – materiál   3117  5139   15.000,- Kč 

KRPŠ – služby   3117  5169             -  30.000,- Kč  

 

Tělovýchova a sport  3419  5171   200.000,- Kč 

Tělovýchova a sport investice 3419  6121              - 200.000,- Kč    

 

Hasiči – služby, technické 5512  5169   7.000,- Kč 

Hasiči – stroje a zařízení 5512  6122              - 27.000,- Kč 

Hasiči –  gumy na cisternu 5512  5137   20.000 

 



Pitná voda – investice  2310  6121   700.000,- Kč 

Investiční transfer Syrákov 2310  6349              - 700.000,- Kč 

 

Svoz odpadů – pohonné hm. 3723  5156   10.000,- Kč 

Chodníky – investice  2212  6121             -  10.000,- Kč 

 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo rozpočtové opatření č. 11. 

Předsedající dal hlasovat 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 498  bylo schváleno 

 

11. Různé 

1. 

Předsedající informuje zastupitelstvo o možnosti zřízení běžného účtu u Komerční banky, 

která nám nabízí výhodnější podmínky, než nám dává v současnosti Česká spořitelna a.s. 

Zastupitelé berou na vědomí.  

 

2. 

Ředitelka ZŠ a MŠ paní Korytarová požádala zastupitelstvo o uvolnění 24.457,- Kč 

z rezervního fondu na opravu topení v budově Základní školy.   



Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo uvolnění rezervního fondu ZŠ a MŠ Všemina na opravu topení 

v budově Základní školy ve výši 24.457,- Kč.  

Předsedající dal hlasovat 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 499 bylo schváleno 

 

3. 

Předsedající dává ke schválení žádost okresního soudu ve Zlíně o schválení přísedících soudců 

u Okresního soudu ve Zlíně. V uplynulém volebním období tuto funkci zastávali:   Paní Jana 

Ježíková, Všemina č. 244 a pan Petr Čala, Všemina č. 135, kteří souhlasí v této funkci 

pokračovat i nadále. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo na další volební období přísedící u Okresního soudu ve Zlíně paní 

Janu Ježíkovou, Všemina 244 a pana Petra Čalu, Všemina 135. 

Předsedající dal hlasovat 

 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta ☒ ☐ ☐ 



Mgr.Bc. 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 500  bylo schváleno 

 

4. 

Místostarosta informuje zastupitele o posledním dopise pana Vidláře. Ten byl všem rozeslán a 

je přílohou zápisu. Dopis byl sepsán v souladu s návštěvou pana Vidláře na OÚ. Pan Vidlář 

v něm stanovuje podmínky, za kterých je ochoten obci prodat požadované pozemky pro 

realizaci stavby zídky a opravy porušené části komunikace. Místostarosta informuje o tom, že 

pan Vidlář není ochoten prodat pozemek v celé délce, ale jen v problematickém úseku.  

Výpis podmínek, za kterých pan Vidlář bude s prodejem souhlasit (přesné znění podmínek je 

uveden v jeho dopise, který je přílohou zápisu): 

 bude jen v kritickém úseku po dům č.p. 164 

 nový GP bude vypracován od hranice uložené komunikace 

 bude vypracován nový projekt, se kterým bude souhlasit 

 v nové projektové dokumentaci požaduje vyvýšenou zídku  

 bude zřízeno věcné břemeno užívání nejen na současného, ale i na budoucí majitele 

 požaduje zaasfaltování příjezdové cesty a nádvoří 

 požaduje opěrnou zeď do projektu stavby komunikace 

 informování v jaké parametrové tonáži bude projekt zadán 

 bude proveden zápis, že nevyužitá část pozemku 1 m bude sloužit pouze k údržbě zdi 

a plotu a nebudou zde uloženy žádné inženýrské sítě 

Zastupitelé berou na vědomí požadavky pana Vidláře, ale ne se všemi souhlasí. Nejdříve bude 

poptána cena za zaasfaltování dvora, aby bylo jasné, o jakou částku se jedná. Dále se 

zastupitelům nelíbí podmínka realizace do 1 roka a možnost ovlivňovat projekt. Pan Vidlář 

stejně jako zastupitelé není stavební inženýr a proto zastupitelé nemohou souhlasit se 

zasahováním (neustálými změnami) projektu. Co navrhne projektant, to se postaví. Zastupitelé 

trvají na stávajícím průběhu komunikace, která je takto již desítky let zaužívána. 

Pan Tomšů připomíná, že pan Vidlář užívá obecní pozemky. V dopise však pan Vidlář tyto 

pozemky označil za nepotřebné a jediné o co má zájem je 9 m2, které jsou ale v plánovaném 

místě zídky. 

11. Diskuse 

1. 

Předsedající informuje zastupitelstvo o přípravě dešťové kanalizace v úseku horního konce 

obce (výstavba nového chodníku). Navrhuje přepracovat projekt na jednotnou kanalizaci. 



Důvodem přepracování je připravenost na možné odkanalizování horního konce obce formou 

domovních ČOV, protože v globálním projektu na odkanalizování obce, se z důvodů vysoké  

poměrné realizační ceny na občana s horním koncem nepočítá. Podmínky pro udělení dotace 

na odkanalizování stanovuje poměrné náklady na občana a ty by byly překročeny. Z toho 

důvodu bude nutné horní konec vyřešit takovýmto způsobem. 

2. 

Pan Drábek vznáší připomínku k sekání potoka, který, když se seče, má se sekat po celé délce 

a potom se to má uklidit. Dále vznáší připomínku k čištění potoka pod mosty, upozorňuje, že 

jsou pod mosty velké nánosy a v případě povodní by mohlo dojít k jejích ucpání a zatopení 

okolních domů. Občané se bojí, že by jejich domy mohly být zatopeny. Předsedající odpovídá, 

kteří občané, protože na obci nikdo nic nenahlásil. Proč se nepodá na Lesy ČR žádost o úklid 

potoka? Předsedající odpovídá, že pod mosty většinou musí čistit obec, protože Lesy ČR to 

odmítají ale legislativa kvůli životnímu prostředí, odebírání vzorků sedimentů a skládkování je 

velmi zdlouhavá. Žádost na Lesy ČR se určitě podat musí. 

Dále pan Drábek  upozorňuje na značení cesty ke hřišti.  Mluví se o tom už čtyři roky a nic se 

neděje.  Předsedající odpovídá, že skutečně na to zapomněl.  Byl tam problém ve zpracování 

projektu, ale začne se tomu znovu věnovat. Dále pan Drábek upozorňuje, že si občané stěžují 

na špatnou slyšitelnost rozhlasu. Předsedající odpovídá, že rozhlas se na základě stížností více 

občanů bude řešit, ale nemůže svévolně poslat někoho, aby předělával ampliony.  

Pan Drábek se opět vrací k oceňování majetku (mostů  za 1,- Kč). Proč by to nešlo, když 

zahrádkářská budova, včetně pozemků mohla být oceněna za 1,- Kč a mosty ne? Předsedající 

odpovídá, že zahrádkářská budova byla obci prodaná za 1,- Kč a je rozdíl v oceňování 

nalezeného majetku a koupeného majetku.  Nalezený majetek mimo kulturní památky , 

oceňovaný reprodukční pořizovací cenou a koupený majetek je oceněný kupní cenou. Což je 

v případě zahrádkářské budovy kupní cena - 1,- Kč. (Kupní smlouva). Pozemky byly oceněny 

dle druhů a ceny za 1 m2, schválené v minulosti zastupitelstvem. Takže není pravda, co pan 

Drábek pořád dokola říká.   

Dále se pan Drábek dotazuje, proč se nevybírá nájemné od soukromých dopravců za parkování 

na cestě k areálu, jak tomu bylo v minulosti. On vybíral parkovné už před dvaceti lety, kdy byl 

ve finanční komisi.  Předsedající odpovídá, že neví, na základě čeho parkovné vybíral tenkrát, 

a také neví, na základě čeho by vybíral v současné době.  Není to zkolaudované jako parkoviště 

a ani nijak legalizované parkoviště, je to veřejný prostor. To by se muselo vybírat parkovné od 

každého, kdo má zaparkované auto kdekoliv na obecním pozemku.  

 

12. Závěr 

Na závěr předsedající poděkoval zastupitelům za účast a ukončil jednání 

 

Předsedající ukončil zastupitelstvo v 20 hod. 20 minut 

  

 


